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Van: )
Verzonden: donderdag 4 juni 2020 22:10
Aan:
Onderwerp: Fwd: Apotex

 

Verstuurd vanaf mijn iPhone 
 
Begin doorgestuurd bericht: 

Van:    
Datum: 4 juni 2020 om 21:20:14 CEST 
Aan:    
Kopie:    
Onderwerp: Doorst:  Apotex 

  
 van apotex belt mij morgenochtend. Ik zal hem aanhoren en we zetten dit dan 

bij de bedrijvendokter (ie voor het moment jij), groeten   
 
 
Begin doorgestuurd bericht: 

Van: "   
Datum: 4 juni 2020 om 17:44:10 CEST 
Aan: "   
Kopie:    
Onderwerp: FW:  Apotex 

  
Dag   
  

 (destijds bij dit traject betrokken via  ) belde mij net. 
Hij gaf mij een zelfde update als   mij vanochtend had gegeven. Lucas Jan 
Wiarda en   zijn zeer positief over de wijze waarop RVO.nl (oa   

) hen de afgelopen weken heeft geholpen, ondanks het teleurstellende 
resultaat. Over de wijze waarop Invest NL hen heeft geholpen zijn ze daarentegen 
zeer teleurgesteld. 
  

 gaf ook aan dat hij graag contact met je heeft over de doorstart van 
Apotex. Wil je dat ik iom  kijk naar een moment in jouw agenda? 
  
Met groet, 

 
  

Van:    
Verzonden: donderdag 4 juni 2020 11:47 
Aan:  )  
CC:  @minvws.nl'  
Onderwerp: RE: Apotex 
  

25
10.2.e

10.2.e

10.2.e
10.2.e

10.2.e

10.2.e

10.2.e

10.2.e 10.2.e
10.2.e

10.2.e

10.2.e

10.2.e

10.2.e

10.2.e

10.2.e

10.2.e

10.2.e

10.2.e

10.2.e

10.2.e

10.2.e

10.2.e

10.2.e



2

Dag  en  , 
  

 van RVO.nl heeft mij net een update gegeven van de Apotex casus. 
bevestigde nogmaals dat de business case goed is en dat er vertrouwen is in 

de aanpak van Lucas Jan Wiarda. 
  
De afgelopen weken is er contact geweest met potentiële financiers. Dat heeft 
helaas niet tot positief resultaat geleid: 

- 

  

  
 

  
  
RVO.nl ziet nog twee oplossingsrichtingen: 

- Interventie op hoog ambtelijk niveau richting Invest‐NL (Wouter Bos) 

- Maatwerkcommittering door RVO.nl, de maatschappelijke wenselijkheid 
van de doorstart van Apotex maakt dat legitiem, dat kan markt conform 
(equity kicker met clausules) en snel (in een aantal weken). Lucas Jan 
Wiarda is bereid eventuele clausules die daar mee meekomen te 
accepteren. Grote maar van deze optie is dat er binnen het rijk 6,7 miljoen 
euro vrijgemaakt moet worden voor die maatwerkcommittering.  

  
Er is enige urgentie om snel een oplossing te vinden voor de doorstart van Apotex. 
Op korte termijn is er een bijeenkomst met het personeel. Als er geen perspectief 
op doorstart is zal het personeel om zich heen gaan kijken. 
  
RVO.nl ziet potentie in de businesscase en ziet ook de maatschappelijke 
wenselijkheid van de doorstart van Apotex. RVO.nl zal een risico analyse op papier 
zetten op basis van de businesscase voor de doorstart. Daarin schetsen ze ook 
oplossingsrichtingen.  
  
Dave gaf ook aan dat Lucas Jan Wiarda en   contact zullen opnemen 
met de gesprekspartners in dit traject. Dat zijn naast VWS en EZK ook Ida Haisma 
(Leiden Bioscinece Parrk) en Hester Bijl (rector Universiteit Leiden). 
  
Met groet, 

 
  
  
  

Van:  )  
Verzonden: dinsdag 26 mei 2020 09:45 
Aan:    @minvws.nl>;  ) 

@minezk.nl> 
CC:  @minvws.nl>;  @minvws.nl 
Onderwerp: RE: Apotex 
  
Dag  
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Gisteren werd ik gebeld door   en Lucas Jan Wiarda en zij hebben ons 
geïnformeerd over de stand zaken mbt de doorstart van Apotex. Zij gaven aan, zoals 
jij ook schetst, dat de route bij Invest NL is vast gelopen.  
  
Zij hebben 2 maanden geleden ook met onze collega’s van RVO.nl gesproken. Dat 
gesprek hebben ze toen niet doorgezet omdat de route bij Invest NL meer 
perspectief leek te bieden. Het gesprek bij RVO.nl pakken ze nu weer op om die 
route verder te onderzoeken.  
  
Met groet, 

 
  
  
  

Van:  )  @minvws.nl>  
Verzonden: dinsdag 26 mei 2020 09:23 
Aan:  ) < @minezk.nl>;   

@minezk.nl> 
CC:  @minvws.nl>;  @minvws.nl 
Onderwerp: Apotex 
  
Beste ,  , 
  
Ik weet niet in hoeverre jullie op de hoogte zijn van de casus “doorstart Apotex 
fabriek” maar de initiatiefnemers zijn heel ver met een overname zodat de 
geneesmiddelenfabriek open kan blijven. Zij hebben daarvoor investering nodig om 
de eerste 3 jaar te overbruggen  

 

 
Zij gaan dus contact met jullie opnemen. 

Wij proberen ook nog een 3‐gesprek te organiseren tussen VWS, InvestNL en 
initiatiefnemers of daar nog oplossing zit. 
  
PS VWS werkt aan een subsidieverstrekking aan LUMC en anderen voor een 
kenniscentrum geneesmiddelenproductie op het Leiden BioSciencepark. Een deel 
van dat geld vloeit dan ook in de eerste 3 jaar naar Apotex is het idee. 
  
Groet 

 
  
  
Verzonden met BlackBerry Work 
(www.blackberry.com) 
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